



ACTORIA

Fusions & Acquisitions

Mergers & Acquisitions

BRUSSELS (B) - FRIBOURG (CH) - LUXEMBOURG (L)
PARIS / LYON / BORDEAUX (F)
LONDON (UK) - MADRID / BARCELONE (SP)
Website : www.actoria.eu – Email : info@actoria.eu

CORPORATE FINANCE - MERGERS & ACQUISITIONS - PARTNERSHIPS

EXPERTISE

Depuis 15 ans, les associés et collaborateurs du Groupe ACTORIA interviennent de manière exclusive et confidentielle dans le domaine des fusions et acquisitions en Suisse, Grande-Bretagne, Belgique, France, Espagne et Luxembourg.

Au-delà de notre réseau à vocation internationale, notre expertise repose sur le professionnalisme de nos associés et collaborateurs pluridisciplinaires.

En s'appuyant sur une solide expérience du marché des fusions et acquisitions, ils vous conseillent efficacement et vous accompagnent dans des opérations telles que la vente ou l'acquisition de votre entreprise ainsi que la mise en place de partenariats.



Expertise

For fifteen years, the Actoria Group has acquired experience in the field of the M&A market with all respect to confidentiality and exclusivity in Switzerland, UK, Belgium, Luxembourg, France and Spain.

Beyond a worldwide-oriented network, our expertise relies on the professionalism of our multidisciplinary managers and consultants.

Based on their strong experience of the M&A market, they advise you effectively and guide you in all corporate finance issues.

ETHIQUE

Spécialisées dans les opérations portant sur des PME de 5 à 500 personnes en situation in bonis exclusivement, nos missions se traitent en toute confidentialité et respectent l'éthique de la discrétion chère à nos clients.

Ethic

Specialized in operations dedicated to in bonis SMEs of 5 to 500 employees, our missions are conducted with all respect to the confidentiality and discretion dear to our clients.



PORTEFEUILLE EXCLUSIF DE REPRENEURS

Au fil des années, grâce à notre implantation européenne, nous avons mis en place un portefeuille de repreneurs de grande qualité issus de l'industrie et de l'investissement en capital.

De plus, nous avons lié des partenariats avec les différents acteurs incontournables des opérations de fusions acquisitions sur tous les continents.

An exclusive portfolio of buyers and investors

Over the years, thanks to our European subsidiaries, we have built up a portfolio of buyers and investors which come from the industry and the venture capital / private equity market. Moreover, we have developed partnerships with the major players on the M&A market in all continents.

ENGAGEMENT

Chaque client est unique et nécessite une attention personnalisée. Nous intervenons en toute transparence et avec la plus grande discrétion.

Professionalisme

Grâce à notre solide expérience du marché, nous nous engageons à :

- évaluer votre entreprise en toute objectivité ;
- vous conseiller et vous accompagner sur l'intégralité de l'opération.

Suivi personnalisé

Nous vous assurons une écoute attentive de vos besoins et vous garantissons un accompagnement complet jusqu'à la signature de l'acte de vente



Engagement

Each and every of our clients is unique and requires a special attention. We make a point in working efficiently with extreme discretion and transparency.

Professionalism

Thanks to our solid expertise of the market, we are committed to:

- *evaluating your company with total objectivity.*
- *providing you the advice and the support that would be needed to achieve the complete operation.*

Personalized follow-up

We remain attentive to your needs and guarantee you a complete support to the final sale agreement.

DES OPERATIONS DE CHANGEMENT DEDIEES AU CHEF D'ENTREPRISE

- Préparation de l'opération
- Cession & transmission d'entreprises
- Partenariat d'entreprises
- Croissance externe

Change management operations dedicated to the Entrepreneur

- Transaction Preparation
- Company Sale & Donation Inter vivos
- Enterprise Partnership
- Business Acquisition



Pour tout conseil ou information sur votre projet,
sans engagement de votre part, contactez-nous.

For further information on our services or advice on your project, please feel free to contact us.

CONSEIL & ASSISTANCE

Privilégiant la réussite des objectifs personnels de vie du chef d'entreprise, nous sommes en permanence à votre écoute afin de mettre en place un cahier des charges adapté répondant à vos attentes les plus exigeantes.

Advice & Support

Taking into account that the achievement of the entrepreneur personal objectives comes first, we are permanently attentive to your needs and expectations in order to define the appropriate specifications.



ACTORIA

Headquarters: Le Coutset - 18 Nuvilly 1485 FRIBOURG (CH)
BRUSSELS (B) - FRIBOURG (CH) - LUXEMBOURG (L)
PARIS - LYON - BORDEAUX (F)
LONDON (UK) - MADRID / BARCELONE (SP)

Website : www.actoria.eu – email : info@actoria.eu